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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obs.alfatar@abv.bg 

 
 

ПРОТОКОЛ № 006 

от 28.03.2016г. 

 Днес, 28.03.2016г. от 13:00 часа в заседателната зала на Общински съвет  се проведе 

редовно заседание на Общински съвет Алфатар. 

 На заседанието присъстваха всички общински съветници: Елис Талят, Живка 

Великова, Иван Василков, Ивелина Вълева, Минка Стоянова,  Радка Желева, Иван Иванов, 

Тюркян Мехмед, Сезгин  Али, Петранка Славова. 

 От общинска администрация гр.Алфатар присъстваха: г-жа Желяна Донева – 

заместник-кмет на община Алфатар, кметове и кметски наместници на населените места в 

общината, Павлина Друмева – Директор на Дирекция „АПОФ” и Красимира Славова – директор 

на Дирекция „СА”. 

 Г-жа Елис Талят – Председател на Общински съвет Алфатар приветства всички 

присъстващи: Уважаеми колеги общински съветници, Уважаема г-жо Зам.-кмет,  Уважаеми 

кметове и кметски наместници,  добре дошли на днешното заседание на ОбС Алфатар.  

На основание чл.27, ал.2 от ЗМСМА заседанието е редовно /присъстват 10 общински 

съветници/ и ОбС може да взема законни решения. Откривам редовното заседание на Общински 

съвет Алфатар. 

На основание чл.23, ал.4, т.1 от ЗМСМА и покана №5/23.03.2016г. съм свикала днешното 

заседание. Всички имате материали и проекта на дневния ред. На заседание на ПК имаше 

предложение от г-жа Радка Желева за промяна на точките от дневния ред по следния начин: 

Т.1 докладна записка относно приемане на Общинска програма за опазване на околната 

среда и програма за управление на отпадъците да стане т.3. 

Т.2 докладна записка относно касово изпълнение на бюджета и отчет за сметки на 

средствата от ЕС на Община Алфатар към 31.12.2015г. да стане т.1. 

Т.3 докладна записка относно програма за развитие на читалищната дейност в Община 

Алфатар през 2016 година да стане т.2. 

Т.4 да си остане т.4. 

Т.5 да си остане т.5. 

Т.6 докладна записка относно приемане на план за противодействие на тероризма в 

Община Алфатар да стане т.8. 

Т.7 докладна записка относно проект на правила за ползване на мерите и пасищата на 

територията на Община Алфатар от общински фонд „Пасища и мери”; Проект на годишен план 

за паша през стопанската 2016/2017 година; определяне на цена за декар, при ползване на 

пасища и мери, по пазарен механизъм да стане т.6. 

Т.8 докладна записка относно предоставяне за стопанисване на ползватели части от 

имоти общинска собственост – „полски пътища” да стане т.7. 
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Т.9 да си остане т.9. 

Т.10 да си остане т.10. 

Т.11 да си остане т.11. 

Т.12 да си остане т.12. 

Т.13 да си остане т.13. 

Елис Талят – Има ли други предложения по дневния ред за допълнение, промяна? Няма. 

Да гласуваме предложението за промяна на точките в  дневния ред. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” – 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед За 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева За 

 Иван Василков за  Минка Стоянова За 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

РЕШЕНИЕ № 65 

            Приема предложената промяна по точките от дневния ред, както следва: 

Т.1 докладна записка относно приемане на Общинска програма за опазване на 

околната среда и програма за управление на отпадъците става т.3. 

Т.2 докладна записка относно касово изпълнение на бюджета и отчет за сметки на 

средствата от ЕС на Община Алфатар към 31.12.2015г. става т.1. 

Т.3 докладна записка относно програма за развитие на читалищната дейност в 

Община Алфатар през 2016 година става т.2. 

Т.6 докладна записка относно приемане на план за противодействие на тероризма 

в Община Алфатар става т.8. 

Т.7 докладна записка относно проект на правила за ползване на мерите и пасищата 

на територията на Община Алфатар от общински фонд „Пасища и мери”; Проект на 

годишен план за паша през стопанската 2016/2017 година; определяне на цена за декар, 

при ползване на пасища и мери, по пазарен механизъм става т.6. 

Т.8 докладна записка относно предоставяне за стопанисване на ползватели части 

от имоти общинска собственост – „полски пътища” става т.7. 

 

Председателя на ОбС – Елис Талят обяви новия проект на дневен ред с направените 

промени. 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 

1.Докладна записка относно касово изпълнение на бюджета и отчет за сметки на 

средствата от ЕС на Община Алфатар към 31.12.2015г.     

                                Докладва: Кмета на Община Алфатар 

2.Докладна записка относно програма за развитие на читалищната дейности в Община 

Алфатар през 2016 година.  
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             Докладва: Кмета на Община Алфатар 

3.Докладна записка относно приемане на Общинска програма за опазване на околната 

среда и Програма за управление на отпадъците. 

          Докладва: Кмета на Община Алфатар 

 4.Докладна записка относно приемане на отчет за изпълнение на Програма за опазване на 

околната среда в Община Алфатар през 2015г. 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар 

5.Докладна записка относно изменение на Наредбата за стопанисване, управление и 

спазване на договорните задължения на земеделски имоти от общински фонд „Пасища и мери”. 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар 

6.Докладна записка относно проект на правила за ползване на мерите и пасищата на 

територията на Община Алфатар от общински фонд „Пасища и мери”; Проект на годишен план 

за паша през стопанската 2016/2017 година; Определяне на цена за декар, при ползване на 

пасища и мери, по пазарен механизъм. 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар 

 7.Докладна записка относно предоставяне за стопанисване на ползватели части от имоти 

общинска собственост – „полски пътища”. 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар

 8.Докладна записка относно приемане на план за противодействие на тероризма в 

Община Алфатар.             

                                       Докладва: Кмета на Община Алфатар 

 9. Докладна записка относно даване на съгласие Община Алфатар да кандидатства по 

Оперативна програма „Наука и образование за интелигентен растеж” 2014-2020г. по отворената 

процедура BG05M2OP001-3.002 – «Образователна интеграция на учениците от етническите 

малцинства и/или търсещи или получили международна закрила». 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар  

          10. Докладна записка относно обсъждане и одобряване на Годишен доклад за наблюдение 

на изпълнението на Общинския план за развитие на Община Алфатар 2014-2020г. през 2015г. 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар 

 11. Докладна записка относно приемане на отчет за изпълнение на Общинска програма за 

закрила на детето в Община Алфатар за 2015 година и Общинска програма за закрила на детето 

в Община Алфатар за 2016 година. 

      Докладва: Кмета на Община Алфатар 

 12. Докладна записка относно изменение  на плана за регулация в УПИ ІІІ-648 в кв.57 по 

плана на гр.Алфатар, на одобрената със Заповед №160/07.02.2002г. дворищна регулация на 

сграда. 

      Докладва: Кмета на Община Алфатар 
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13.План за работата на Общински съвет Алфатар.     

                        Докладва: Председател на ОбС Алфатар 

14.Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Елис Талят – Да гласуваме дневния ред. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” – 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

РЕШЕНИЕ № 66 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ГР.АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 

1.Докладна записка относно касово изпълнение на бюджета и отчет за сметки на 

средствата от ЕС на Община Алфатар към 31.12.2015г.     

                                Докладва: Кмета на Община Алфатар 

2.Докладна записка относно програма за развитие на читалищната дейности в Община 

Алфатар през 2016 година.  

             Докладва: Кмета на Община Алфатар 

3.Докладна записка относно приемане на Общинска програма за опазване на околната 

среда и Програма за управление на отпадъците. 

          Докладва: Кмета на Община Алфатар 

 4.Докладна записка относно приемане на отчет за изпълнение на Програма за опазване на 

околната среда в Община Алфатар през 2015г. 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар 

5.Докладна записка относно изменение на Наредбата за стопанисване, управление и 

спазване на договорните задължения на земеделски имоти от общински фонд „Пасища и мери”. 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар 

6.Докладна записка относно проект на правила за ползване на мерите и пасищата на 

територията на Община Алфатар от общински фонд „Пасища и мери”; Проект на годишен план 

за паша през стопанската 2016/2017 година; Определяне на цена за декар, при ползване на 

пасища и мери, по пазарен механизъм.6.Докладна записка относно приемане на план за 

противодействие на тероризма в община Алфатар. 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар 

 7.Докладна записка относно предоставяне за стопанисване на ползватели части от имоти 

общинска собственост – „полски пътища”. 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар

 8.Докладна записка относно приемане на план за противодействие на тероризма в 

Община Алфатар.             

                                       Докладва: Кмета на Община Алфатар 

 9. Докладна записка относно даване на съгласие Община Алфатар да кандидатства по 

Оперативна програма „Наука и образование за интелигентен растеж” 2014-2020г. по отворената 

процедура BG05M2OP001-3.002 – «Образователна интеграция на учениците от етническите 

малцинства и/или търсещи или получили международна закрила». 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар  

           10. Докладна записка относно обсъждане и одобряване на Годишен доклад за наблюдение 

на изпълнението на Общинския план за развитие на Община Алфатар 2014-2020г. през 2015г. 

       Докладва: Кмета на Община Алфатар 
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 11. Докладна записка относно приемане на отчет за изпълнение на Общинска програма за 

закрила на детето в Община Алфатар за 2015 година и Общинска програма за закрила на детето 

в Община Алфатар за 2016 година. 

      Докладва: Кмета на Община Алфатар 

 12. Докладна записка относно изменение  на плана за регулация в УПИ ІІІ-648 в кв.57 по 

плана на гр.Алфатар, на одобрената със Заповед №160/07.02.2002г. дворищна регулация на 

сграда. 

      Докладва: Кмета на Община Алфатар 

13.План за работата на Общински съвет Алфатар.     

                        Докладва: Председател на ОбС Алфатар 

14.Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

 

Елис Талят - Колеги, да преминем към първа точка от дневния ред. 

 ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно касово изпълнение на бюджета и отчет за 

сметки на средствата от ЕС на Община Алфатар към 31.12.2015г.  

             Елис Талят - Давам думата на зам. кмет г-жа Желяна Донева. 

 Желяна Донева – Докладната е разглеждана на заседание на ПК. Коментирана е, ако 

има възникнали други въпроси ще отговаряме. 

 Елис Талят – Ако няма въпроси, давам думата на председателите на постоянните 

комисии да изкажат становища. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Комисията приема отчета, като искам да отбележа, че общината приключва 2015 година без 

дълг и задължения. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Ние също приемаме отчета. 

 Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – Приемаме 

отчета. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Разгледахме отчета на заседание на ПК и го приемаме. 

На основание чл.21, ал.1, т.6 и във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5  от ЗМСМА чл.140 от ЗПФ, 

чл.9 от Закона за общинския дълг, чл.59 от Наредба за условията и реда за съставяне на 

тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане,  

изпълнение и отчитане на общинския бъджет на Община Алфатар и чл.10 от Наредбата за 

управление на общинския дълг на Община Алфатар, Общински съвет Алфатар взе следното: 

РЕШЕНИЕ № 67 

 1.Приема уточнения план на бюджета към 31.12.2015г. по прихода и разхода по функции, 

както следва: 

 По прихода 3 121 469 лв. /разпределен по параграфи, съгласно Табл.1, Табл.2 и 

Приложение 1/ 

 По разхода 3 121 469 лв. /разпределен по функции и параграфи, съгласно Табл.3 и 

Приложение 2/ 
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2.Приема отчета за касово изпълнение на бюджета към 31.12.2015г. на Община Алфатар, 

както следва: 

 По прихода 2 662 366 лв. /разпределен по параграфи, съгласно Табл.2 и Приложение 1/ 

 По разхода 2 662 366 лв. /разпределен по функции и параграфи, съгласно Табл.3 и 

Приложение 2/ 

 3.Приема отчета за капиталовите разходи към 31.12.2015г. по бюджета на общината в 

размер на 454 246 лв, съгласно Приложение №3. 

 4.Приема отчета за изпълнение на сметките за средствата от Европейския съюз към 

31.12.2015г. /съгласно Табл.5 и Приложение №4/, както следва: 

 По прихода 5 182 515 лв. 

 По разхода  5 179 937 лв. 

 Салдо на 31.12.2015г.  -  2 578 лв. 

5.През 2015г. Община Алфатар не е обслужвала общински дълг и няма поет нов дълг. 

 

 ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” – 1 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно програма за развитие на читалищната 

дейност в Община Алфатар през 2016 година. 

Елис Талят – Давам думата на г-жа Желяна Донева – Заместник - кмет на Община 

Алфатар. 

Желяна Донева – Разглеждахме докладната на заседание на ПК. Направили сме 

допълнението на танцовия състав при НЧ „Пробуда – 1910г.” с.Алеково.  

Елис Талят – Има ли въпроси, мнения? 

Живка Великова – Няма представители на читалището от с.Цар Асен. Имам въпроси 

към тях. Чия собственост са земите им – на читалището или са предоставени от общината? Как 

са отдадени, на кого и за колко години? Каква рента е получена и как са изразходвани 

средствата? Има ли представен отчет? 

Павлина Друмева – Всички читалища представят отчети към 31.12.2015г. Мога да го 

представя. 

Елис Талят – г-н Енчо Радев – кметски наместник на с.Цар Асен и председател на НЧ 

„Успех – 1942г.” с.Цар Асен се присъедини на сесия и ще отговори на поставените въпроси. 

Енчо Радев – Земеделските земи са собственост на читалището.  

Живка Великова -  В отчета на читалището посочена ли е сумата, получена от рента?  
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Енчо Радев – Да, посочена е сумата. По 60лв/дка сме получили. 

Иван Василков – Как е взето решението, как и на кого да се отдадат нивите? Няма 

прозрачност. Имаме информация, че събранието се е водело от двама човека, избрани 

еднолично от Вас. 

Енчо Радев – Решението е взето на заседание на читалищното настоятелство. 

Протоколът е вписан в протоколната книга. 

Павлина Друмева представи финансов отчет представен от НЧ „Успех – 1942г.” към 

31.12.2015г. 

Живка Великова – г-жо Друмева, каква е сумата, получена от рента? 

Павлина Друмева – В Други разходи има вписани рента и чл.внос. 

Живка Великова – За какво са изразходвани средствата от рентата? 

Енчо Радев – За мероприятия, чествания. 

Живка Великова – Благодаря. 

Елис Талят – Други въпроси по докладите и програмата на читалищата? 

Иван Василков – Може ли да видим протокола от последното събрание? 

Енчо Радев – Да.  

Иван Василков – В срок от една седмица да бъде представен. 

Живка Великова – И документите за собственост на земите. 

Радка Желева – На заседание на ПК разглеждахме материалите. Трудно е да се работи с 

минимални средства. Хубаво е, че хората имат къде да отидат, да се съберат и да се забавляват. 

Живка Великова – Общинска администрация ни увериха, че при възможност за 

кандидатстване по програми ще съдействат.  

Елис Талят – становища на ПК. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Приемаме програмата и докладите на читалищата. На всички им е ясно, че субсидията стига 

само за заплати. Провеждането на мероприятията става със средства от спонсорство и 

собствени. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – След като 

получихме отговор на въпросите, приемаме програмата. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – С така направените разисквания 

приемаме програмата. 

Петранка Славова  – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА, чл.16, ал.1, чл26 и чл.26а от ЗНЧ,  Общински 

съвет Алфатар взе следното: 
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РЕШЕНИЕ № 68 

 1.Приема Програма за развитие на читалищната дейност в община Алфатар през 2016г. 

 2.Възлага на Кмета на община Алфатар да сключи договори за предоставяне на 

държавната субсидия с председателите на настоятелствата на следните читалища: 

 НЧ „Йордан Йовков – 1894г.” гр.Алфатар 

 НЧ „Ведрина – 1948г.” гр.Алфатар 

 НЧ „Пробуда – 1910г.” с.Алеково 

 НЧ „Светлина – 2005г.” с.Бистра 

 НЧ „Развитие – 1942г.” с.Кутловица 

 НЧ „Г.С.Раковски – 1941г.” с.Васил Левски 

 НЧ „Успех – 1942г.” с.Цар Асен 

 НЧ „Н.Й.Вапцаров – 1947г.” с.Чуковец 

3.Задължава читалищните настоятелства да изпълняват Програмата за развитие на 

читалищната дейност през 2016 година, съгласно чл.16, ал.1 от ЗНЧ. 

4.Задължава  председателите на читалищните настоятелства да внесат отчети по 

изпълнение на Програмата за развитие на читалищната дейност за 2016г. в Общински съвет 

Алфатар в срок до 15.03.2017г. 

5.Задължава председателите на читалищните настоятелства да внесат отчети /финансов и 

за дейността си през 2016г./ в Общинска администрация Алфатар в срок до 23.12.2016г. 

 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно приемане на Общинска програма за 

опазване на околната среда и Програма за управление на отпадъците. 

 Елис Талят – докладва заместник – кмета на Община Алфатар. 

 Желяна Донева – Предлаганите програми са с петгодишен период на действие. Всяка 

година ще бъде представен отчет по изпълнението им. Коментирахме ги на заседание на ПК. 

 Елис Талят – Въпроси, мнения, становища? 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Да. 
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Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – 

Приемаме. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Съгласни сме. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

 На основание чл.21, ал.1, т.8 от  ЗМСМА, във връзка с чл.79, ал.4 от ЗООС,  Общински 

съвет Алфатар взе следното: 

РЕШЕНИЕ № 69 

 1.Приема Общинска програма за опазване на околната среда за периода 2015г.-2020г. 

 2.Приема Програма за управление на отпадъците, която е неразделна част от Общинска 

програма за опазване на околната среда. 

 3.Възлага на Кмета на Община Алфатар да изпълнява разпоредбите на програмите и 

ежегодно да внася в Общински съвет отчет за изпълнението на програмата за околна среда и 

програмата за управление на отпадъците. При необходимост внася и предложения за нейното 

допълване и актуализиране. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно приемане на отчет за изпълнението на 

Програма за опазване на околната среда в Община Алфатар през 2015 година. 

Елис Талят - Докладва: Заместник - кмета на Община Алфатар. 

Желяна Донева – Такъв отчет ще получавате всяка година. Това е рутинна докладна. 

Обсъждахме го на комисии. 

Живка Великова – кметовете и кметските наместници не чуха коментарите относно 

изхвърлянето на животинските отпадъци. 

Симеон Иванов – кметски наместник на с.Кутловица – Трябва да има изградени депа за 

тази цел. 

Енчо Радев – кметски наместник на с.Цар Асен – В село Цар Асен има един 

животновъд, който има 300 крави и ги гледа в селото.  Вече има подадени няколко жалби срещу 

него. Животинските отпадъци се изхвърлят по зелените площи. Чешмата в селото е разрушена 

от тях.  

Желяна Донева – Всички кметове и кметски наместници имат правомощия дадени от 

кмета да съставят  актове. 

Енчо Радев – предупредил съм цялото население и те са си изчистили по улиците. 
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Иван Василков – Трябва да се налагат санкции. Така както земеделските производители 

декларират и си заплащат складовете за продукцията, така и животновъдите декларират 

животните и би следвало да си заплащат за отпадъците. 

Ана Йосифова – кмет на с.Бистра - Аз съм най-потърпевша от всички кметове, тъй като 

РИОСВ ми направиха акт. В Бистра всички хора са оземлени и имат имоти в покрайнините на 

селото, но те си гледат животните в къщите. Същите не плащат данъци. В момента селото е 

изчистено. 

Симеон Иванов – Трябва да се проведе разяснителна кампания по селата и да се обясни 

на хората какво да правят с отпадъците.  

Ана Йосифова – Проведохме събрание с населението по жалба, подадена от един 

земеделски производител. 

Желяна Донева – Органичният отпадък не е страшен, той се разлага, по-опасни са 

неорганичните отпадъци. Ние като Община не можем да ограничим броя на отглежданите 

животни. Разрешителните за тази дейност се издават от ОД БХ. 

Симеон Иванов – Общинският съвет да инициира една среща с институциите и да се 

намери удовлетворяващо решение за всички страни. 

Иван Василков – Предложението на Симеон Иванов е правилно, трябва да се 

предизвика среща. 

Елис Талят – Други мнения, въпроси, становище?  

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Приемаме отчета. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – Приемаме 

отчета. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Ние също  

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме с отчета. 

 На основание чл.21, ал.1, т.24 от ЗМСМА и чл.52, ал.9 от ЗУО, Общински съвет 

Алфатар взе следното:  

РЕШЕНИЕ № 70 

 1.Приема  отчет за изпълнението на Програма за опазване на околната среда в 

Община Алфатар през 2015г. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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 ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно изменение на Наредбата за стопанисване, 

управление и спазване на договорните задължения на земеделски имоти от Общински фонд 

„Пасища и мери”. 

Елис Талят - Докладва: Заместник - кмета на Община Алфатар. 

 Желяна Донева – Промяната в Наредбата се налага в един единствен член. Цената 

трябва да се определя по пазарен механизъм. В нашата Наредба е фиксирана. 

            Елис Талят – Въпроси, мнения, становище? 

  Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Съгласни сме с промяната. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – Приемаме 

промяната. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Приемаме. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

 На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.37и, ал.1 и чл.98, ал.1 от 

ППЗСПЗЗ, Общинския съвет Алфатар взе следното: 

РЕШЕНИЕ № 71 

 1. Извършва изменение на чл.10, ал.3 от Наредбата за стопанисване,  управление и 

спазване на договорните задължения на земеделски имоти от общински фонд „Пасища и мери” 

на община Алфатар, както следва: 

 Било: 

 „Общински съвет определя годишен наем за декар за предоставяне за ползване на 

площите от ОПФ „Пасища и мери”, както следва: 

 1.за площ разпределена между  правоимащите по чл.23 и във връзка с чл.10, ал.2 от тази 

наредба в размер на 4.00 лв.; 

 2.за площ отдадена чрез търг между правоимащите по реда на чл.20, ал.3 с начална 

тръжна цена в размер на 6.00 лв.; 

 3.за площ отдадена чрез търг по реда на чл.20, ал.4 с начална тръжна цена в размер на 

8.00 лв.” 

 Става: 

 „Цената на годишния наем за декар за ползване на площите от ОПФ „Пасища и мери” се 

определя по пазарен механизъм и се одобрява от Общинския съвет.” 

 2.Възлага на кмета на общината  дейностите по изпълнение на решението. 
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ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно проект на правила за ползване на мерите и 

пасищата на територията на Община Алфатар от общински фонд „Пасища и мери”; Проект на 

годишен план за паша през стопанската 2016/2017 година; Определяне на цена за декар, при 

ползване на пасища и мери по пазарен механизъм. 

Елис Талят – Давам думата на г-жа Желяна Донева. 

Желяна Донева – Тази докладна се внася съгласно настъпилите промени в ЗСПЗЗ. 

Общинският съвет трябва да утвърди правила, годишен план и цена за декар при ползване на 

пасищата и мерите. 

Елис Талят – Мнения, въпроси, становище? 

Симеон Иванов -  С предоставянето на пасища животновъдите ползват и чешмите, които 

също трябва да се поддържат. Те трябва да имат нагласата да поемат ангажимент към 

поддържане на чешмите.  

Желяна Донева – Темата за чешмите е щекотлива. Животновъдите сключват договор за 

ползване на пасищата, не за чешмите.  

Радка Желева – Правя предложение: В Раздел VІ на Годишния план за паша след 

ветеринарния лекар да се добави и ползвателите на мери и пасища. 

 Елис Талят – Да гласуваме предложението на г-жа Желева. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Общински съвет Алфатар приема: 

РЕШЕНИЕ №72 

 В Раздел VІ на Годишния план за паша да се добави „и ползвателите на мери и пасища”, 

като раздел VІ придобива следния вид: 

VІ. ВЗАИМОДЕЙСТВИЕ 

 При изпълнение на Годишния план за паша за ползването на мери, пасища и ливади за 

стопанската 2016/2017 година общинска администрация Алфатар взаимодейства с: ОС 

„Земеделие” Алфатар, Кметове по населените места, Ветеринарния лекар отговарящ за община 

Алфатар и ползвателите на мери и пасища. 

 

 

 Елис Талят – ПК да изкажат своето становище. 



 13 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Съгласни сме. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – И ние сме 

съгласни. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Приемаме. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

 На основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл.37и, ал.4 до ал.14, 

чл.37о, ал.1, т.2 и ал.4, т.1 от ЗСПЗЗ, Общински съвет Алфатар  взе следното: 

РЕШЕНИЕ № 73 

1.Приема Правила за ползване на мерите и пасищата на територията на Община Алфатар, 

съгласно Приложение 1. 

2.Приема Годишен План за паша през стопанската 2016/2017 година, съгласно 

Приложение 2. 

3.Определя цена за декар при разпределянето на пасища и мери по чл.37и, ал.4 до ал.12 

от ЗСПЗЗ – 6.00 лв. 

4.Определя начална тръжна цена за декар при отдаване на пасища и мери по чл.37и, ал.13 

и ал.14 от ЗСПЗЗ – 7.00 лв. 

 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

 ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно предоставяне за стопанисване на 

ползватели  части от имоти общинска собственост – „полски пътища”. 

            Елис Талят – Давам думата на г-жа Донева. 

 Желяна Донева – Със Заповед на Директора на Областна дирекция „Земеделие” се 

определя средно рентна цена за декар. Нашето предложение е да запазим същата цена.  

            Елис Талят – Въпроси? 

 Радка Желева – Добре е, че цената за Алфатар е по-висока.  

 Желяна Донева – Най-ниска е цената за землището на с.Кутловица. 

Елис Талят – Становища на ПК. 
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 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Съгласни сме. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – И ние 

приемаме докладната. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Приемаме предложението. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

 На основание чл.21, ал.1, т.18 от ЗМСМА и  чл.37в, ал.16 от ЗИДЗСПЗЗ (Закон за 

изменение и допълнение на закона за собствеността и ползването на земеделски земи), 

Общински съвет Алфатар взе следното: 

РЕШЕНИЕ № 74 

1.Предоставя на ползвателите на съответните масиви проектираните в плана за 

земеразделяне на съответното землище „полски пътища”, попадащи  в масивите за ползване  по 

населени места и местности, съгласно  Заповед на Директора на Областна дирекция „Земеделие” 

по чл.37 „в”, ал.4 от ЗСПЗЗ /ДВ бр.14/2015г./. 

2.Определя цена за 1 /един/ дка ползван полски път в размер по землища, както следва: 

гр.Алфатар – 40,00 лв/дка; 

с.Алеково – 37,00 лв./дка;  

с.Бистра – 32,00 лв./дка; 

с.Кутловица – 31,00 лв./дка; 

с.Васил Левски – 41,00 лв./дка; 

с.Цар Асен – 51,00 лв./дка; 

с.Чуковец – 41,00 лв./дка 

3.Възлага на кмета на Община Алфатар да сключи договор за ползване на проектираните 

в плана за земеразделяне на съответното землище полски пътища по искане на съответния 

ползвател, след заплащане на цена по т.2 от настоящото решение.  

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно приемане на план за противодействие на 

тероризма в Община Алфатар. 

            Елис Талят – давам думата на г-жа Донева. 
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            Желяна Донева - Обсъждахме го на ПК комисии. 

            Елис Талят – Въпроси, мнения?  

 Красимира Колева – До 10 март 2016г. всяка община трябваше да има изготвен план за 

противодействие на тероризма. Подготвя се и закон.  Планът няма да бъде публикуван на сайта 

на Общината поради мерки за сигурност. 

Елис Талят – Председателите на ПК да изкажат становище? 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Даваме съгласие. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – И ние сме 

съгласни. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Приемаме плана. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

 На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, Общински съвет Алфатар взе следното: 

РЕШЕНИЕ № 75 

 1.Приема  план за противодействие на тероризма  в Община Алфатар. 

 2.Възлага  на кмета на Общината дейностите по изпълнение на плана за противодействие 

на тероризма в Община Алфатар. 

  ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

 ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно даване съгласие Община Алфатар да 

кандидатства  по Оперативна програма „Наука и образование за интелигентен растеж” 2014-2020г. по 

отворена процедура BG05M2OP001-3.002 – „Образователна интеграция на учениците от етническите 

малцинства и/или търсещи или получили международна закрила”. 

            Елис Талят – Докладва г-жа Желяна Донева. 

Желяна Донева – Промяната в насоките за кандидатстване наложи  отново да внасяме 

докладната. 

 Елис Талят – Въпроси, мнения, становища на ПК. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 
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следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Съгласни сме. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – И ние сме 

съгласни. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Приемаме докладната. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, Общински съвет Алфатар взе следното:  

РЕШЕНИЕ №76 

1.Дава съгласие  Община Алфатар да кандидатства с проект по Оперативна програма  

„Наука и образование за интелигентен растеж” 2014-2020г., приоритетна ос: 3 „Образователна 

среда за активно социално  приобщаване”, Инвестиционен приоритет: №9ii „Социално-

икономическа интеграция на маргинализирани общности, като ромите”, по отворена процедура 

BG05MO2OP001-3.002 – „Образователна интеграция на учениците от етническите малцинства 

и/или търсещи или получили международна закрила”. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

На основание чл.61 от ЗМСМА, Общински съвет Алфатар взе следното: 

РЕШЕНИЕ №77 

1.Одобрява подписване на споразумение за сътрудничество между Община Алфатар, ОУ 

„Христо Ботев” гр.Алфатар и НУ „Отец Паисий” с.Алеково за реализация на проекта по  

Оперативна програма  „Наука и образование за интелигентен растеж” 2014-2020г., приоритетна 

ос: 3 „Образователна среда за активно социално приобщаване”, Инвестиционен приоритет: №9ii 

„Социално-икономическа интеграция на маргинализирани общности, като ромите”, по отворена 

процедура BG05MO2OP001-3.002 – „Образователна интеграция на учениците от етническите 

малцинства и/или търсещи или получили международна закрила”. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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 ТОЧКА ДЕСЕТА: Докладна записка относно обсъждане  и одобряване на Годишен доклад 

за наблюдение на изпълнението на Общинския план за развитие на Община Алфатар 2014г. – 2020г. през 

2015 година. 

            Елис Талят – Докладва г-жа Желяна Донева. 

Желяна Донева – Всяка година се внася такъв доклад.  Той е отворен и може да се 

актуализира. При възможности за кандидатстване по програми за финансиране има изискване да 

е включване в ОПР. 

Елис Талят – Моля, заповядайте за становище, коментари и въпроси. 

Радка Желева -  В тази връзка да попитам докъде стигнаха нещата с дигата? 

Желяна Донева – Проектът е готов, търсим възможности за кандидатстване за средства. 

Радка Желева – Няма ли възможност да се кандидатства пред междуведомствената 

комисия? 

Желяна Донева – Трябва да има превантивни действия, за да искаме средства. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Приема доклада. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – Съгласни 

сме с доклада 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – И ние приемаме. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

На основание чл.21, ал.1, т.24 от ЗМСМА, чл.24, т.4 от Закона за регионалното развитие, 

във връзка с чл.91, ал.4 от Правилника за прилагане на Закона за регионално развитие, 

Общински съвет взе следното: 

РЕШЕНИЕ № 78 

1.Одобрява Госишен доклад за наблюдение  на изпълнението на Общинския план за 

развитие на община Алфатар 2014-2020г. през 2015г. 

2.Приема Програма за реализация на ОПР на Община Алфатар за 2016 година. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
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ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно приемане на отчет  за изпълнение 

на Общинска програма за закрила на детето в Община Алфатар за 2015 година и Общинска 

програма за закрила на детето в Община Алфатар за 2016 година. 

   Елис Талят – Давам думата на г-жа Желяна Донева. 

Желяна Донева – Програмата е съобразена  с Областната  и националната стратегия. 

Мога да споделя, че общината има добро взаимодействие с Агенция Социално подпомагане. 

Имаше създадена работна комисия, която подготви отчета и програма, с представители от ДСП 

гр.Алфатар.  

Елис Талят – Заповядайте за коментари, въпроси и становища.  

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Съгласни сме с отчета и програмата. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – И ние сме 

съгласни. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Приемаме. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – Съгласни сме. 

На основание чл.21, ал.1, т.12 и т.24 от ЗМСМА,  и чл.3 от Правилника за прилагане на 

Закона за закрила на детето, Общински съвет Алфатар взе следното:  

РЕШЕНИЕ № 79 

 1.Приема Отчет за изпълнение на Общинска програма за закрила на детето в Община 

Алфатар през 2015 година. 

 2.Приема Общинска програма за закрила на детето в Община Алфатар за 2016 година. 

 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Докладна записка относно изменение на плана за регулация в 

УПИ ІІІ-648 в кв.57 по плана на гр.Алфатар, на одобрената със Заповед №160/07.02.2002г. 

дворищна регулация на града. 

Елис Талят – Докладва г-жа Желяна Донева. 

Желяна Донева – Докладната е разгледана на заседание на ПК. Очаквам въпроси? 

Елис Талят - Има ли въпроси или мнения? Нека председателите на ПК да изкажат 

своите становища. 
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 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Приемаме. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – 

Приемаме. 

 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Съгласни сме. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – И ние сме съгласни. 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА,  Общински съвет Алфатар взе следното: 

РЕШЕНИЕ № 80 

1.Приема промяна в западната регулационна граница между ПИ с идентификатор 

№00415.501.651 /Общинска публична собственост, съгласно Акт №335/08.05.2012г./ и ПИ 

№00415.501.648 /Общинска частна собственост, съгласно Акт №418/26.02.2015г./, кв.57, като се 

предават 48 кв.м. от ПИ №00415.501.651 към ПИ №00415.501.648, съгласно приложената Скица 

– предложение. Площта на ПИ №00415.501.651 ще се намали с 48 кв.м., т.е. от 11 798 кв.м.  ще 

стане 11 750 кв.м., а площта на ПИ №00415.501.648 ще се увеличи с 48 кв.м., т.е. към 680 кв.м. 

ще се прибавят  48 кв.м. и ще се получат 728 кв.м. 

2.Възлага на кмета на Община Алфатар организацията и контрола по изпълнението на 

процедурата по разработването и одобряването на ПУП-ПР и промяна на предназначението на 

ПИ с идентификатор №00415.501.648. 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно План за работата на Общински 

съвет Алфатар за тримесечието април – май – юни на 2016г. 

Елис Талят - На заседание на ПК разгледахме докладната. Този план за 

работа  през  2016г. на Общински съвет  Алфатар  има отворен характер. В него са включени 

основни задачи и предложения от текущ порядък, като  могат да се включват и допълнителни 

въпроси и предложения. Колеги, имате ли предложения относно плана, мероприятия, заседания, 

срокове? Няма. ПК да изкажат своите становища. 

 Живка Великова – председател на ПК по бюджет, финанси, норм.уредба, местно 

самоуправление, икономическа и инвестиционна политика, приватизация и 

следприватизационен контрол, предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 

Приемаме. 

Иван Василков – председател на ПК по здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост, околна среда, младежки дейности, спорт и предложения на гражданите – 

Приемаме.  
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 Минка Стоянова – председател на ПК по образование, култура, туризъм, 

вероизповедание, културно-историческо наследство – Съгласни сме. 

Петранка Славова – председател на ПК по общинска собственост, устройство на 

територията, пътна и селищна мрежа, благоустрояване, стопански дейности, поземлена 

реформа и земеделие – И ние сме съгласни. 

            На основание чл. 21, ал. 1, т.23 от Закона за местното самоуправление и местната        

администрация и чл. 64, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-

Алфатар, Общински съвет Алфатар взе следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 81 

1.  Приема План за работа на Общински съвет-Алфатар за тримесечието  

април – май - юни на 2016г. 

 

ГЛАСУ ВАНЕ: „за” – 10 „против” – 0 „въздържали се” - 0 

Елис Талят за Сезгин Али  за 

 Живка Великова за  Тюркян Мехмед за 

 Ивелина Вълева за  Радка Желева за 

 Иван Василков за  Минка Стоянова за 

 Петранка Славова за  Иван Иванов за 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

ТОЧКА  ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания.    

    

Елис Талят – Няма постъпили заявления. 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието приключи в 14:25 часа. 

 

 

 

        ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …………. 

           /ЕЛИС ТАЛЯТ/ 
 

 

 

Протоколист: ………... 

 /Диана Иванова/ 


